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Zápis  

z 5. setkání Ekonomické rady farnosti Dolní Čermná (dále „ERF“)  

konaného v úterý 23. července 2024 od 18 hod. na faře v Dolní Čermné 

 

Přítomni: P. Mgr. Jan Lukeš – předseda ERF  

členové – JUDr. Hana Vágnerová, Ing. Marta Marešová, Jan Moravec 

a Ondřej Málek 
 

1. Zahájení jednání  

Společné setkání bylo zahájeno modlitbou. 

2. Kontrola zápisu z minula, odsouhlasení 

Dále byly projednány body, úkoly z minulých jednání ERF dle zápisu a další 
aktuálních záležitosti: 

3. Seznámení se stavem účtu a jiné info, sbírky, opravy 

Otec Jan seznámil ERF se stavem finančních prostředků na účtech.  

4. Oprava kostela v DČ 

✓ Druhou část střechy kostela (cca 1.000.000 Kč – letos bylo již zaplaceno 

600.000 Kč) 

✓ Spodní okna v sakristii v kostele v DČ – zajištěno sponzorsky 

✓ Omítka věže kostela v DČ – dokončeno, ještě nepředáno – KPV musí provést 
drobné opravy. ERF rozhodla zaplatit nyní pouze část faktury – odsouhlaseno 
250.000 Kč z 460.000 Kč 

Nábytek sakristie DČ – osloví o. Jan – úkol trvá 

Přivedení vody do sakristie v DČ – o. Jan poptá – úkol trvá 

Pan Zelenka – okna kostel, okenice, sakristie 

O. Jan napíše panu Zelenkovi, že o výrobu oken projevila zájem místní firma. 
(My jsme ji již dvakrát předtím žádali, ale nyní to vypadá nadějně.) 

Malé okno na schodišti na kůr natře p. K. Mareš.  

5.  Další výdaje: 

Kácení stromů kolem fary + další tři by i podle T. Macháčka bylo dobré kvůli 

bezpečnosti pokácet… – zažádat na městys o kácení. H. Vágnerová sdělila, že je 
možné žádat i v mimořádné situaci o dřívější kácení než v podzimním čase.                                             

Zajistí M. Marešová – úkol trvá 

Ciferníky – Petr Mareš informoval o. Jana, že zatéká do kostela. Oprava bude 
nutná zvenku kostela. Zjistit více informací od Petra Mareše – M. Marešová 

Špatné zavěšení lustru kostel DČ – výměna navíjejícího mechanismu, ocelové 
lano asi v pohodě – info Fr. Mareš – zeptat se P. Mareše zda koupit naviják – 

M. Marešová 
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6.  Pachtovné   

a) Pacht paní Stejskalová – upomínat, chybí zaplatit rok 2023 – BiHK sdělilo, že 
jsme v právu – znovu upomenout – M. Marešová 

b) Pozemek v k. ú. Ostrov ppč. 6564 (pacht po p. Málkovi) – oslovit p. Hmíru, 

že je pachtovní smlouva připravena k podpisu. Zajistí M. Marešová 

7. Opravy a práce na faře a okolo fary 

• Brána na dvůr fary – v rekonstrukci, odstraněno staré dřevo, opraven a natřen 
rám, natírá se dřevo – zajišťuje P. Vašíček a Jiří Moravec 

• Plot zeď – O. Málek sdělil, že práce budou zahájeny až po táborech. 

• Sklo kamna zalepení – Jan Moravec sdělil, že se dohodl s L. Majvaldem 

• Výztuhy rezavé z pingpongárny natřít – je dobré natřít, udělá Jan Moravec. 

 

8. Kaple sv. Barbory – H. Vágnerová navrhla sledovat dotace z Ministerstva 
zemědělství – a zkusit použít některý jejich titul.  ERF se shodla na tom, že je třeba 

řešit odtok dešťové vody ze střechy kaple – oslovit technika p. Šejnohu a P. Svobodu 
- M. Marešová 

9.  Dořešení úhrad za odběr elektřiny v kostele ve Verměřovicích se spol. Alberon 
Letohrad s.r.o. – smlouvu sepíše H. Vágnerová – úkol trvá     
         sepíše H. Vágnerová    

10.  Dary na účet farnosti – ERF schválila informovat farnost o darech za rok 2023 
a pravidelných měsíčních darech, předpřipraveno, ještě je potřeba dodělat.  

          O. Jan a Marta Marešová 

11. Mariánská Hora 

a) Poutní dům a celkově MH 

✓ Sestry intenzivně pracují 

b) Odcizení výsuvného hliníkového žebříku v hodnotě 10.180 Kč + sekačky + 
křovinořezu v hodnotě cca 9.500 Kč – je třeba zaslat dopis panu Pecháčkovi 

ohledně náhrady škody, která farnosti vznikla. O sepsání dopisu byla požádána 
H. Vágnerová – úkol stále trvá Zajistí: H. Vágnerová 

c) Ornáty z MH – odvezla sl. M. Pecháčková do Římova – „prý ideální do kamen“ – 
zažádáno o vrácení 

d) Zmrzlina na MH – pan Marek  

e) Civilní svatby na louce na MH a tábor na MH – o. Jan informoval, že zaslal 
dopisy, kde byl uveden i doporučený příspěvek. 

12. Pouť MH – o. Jan informoval o jednání s panem Dubským – půjčení hradu na farní 
odpoledne a podepsání smlouvy o užívání + elektřina z poutního domu. Dořešit – 
o. Jan a M. Marešová 

▪ podium – zamluveno – vyřídila M. Marešová 

▪ záchody – zařídila M. Marešová 

▪ na PRF se domluvily služby – H. Vágnerová sdělila, že kontejner a značky – jsou 
domluveny s obcí HČ 
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13. Strom u sakristie na MH a další stromy – požádat T. Macháčka, aby prošel 

stromy a upřesnil co je třeba skácet – zajistí M. Marešová 

14. Okna pinpongárna kvůli větrání a menší vlhkosti – ERF – schválila 2 okna  –    
o. Jan sdělil, že zažádal o cenovou nabídku TTK. Zaměření již proběhlo. Okna 

budou jednokřídlá.  

15. Stodola u fary – o. Jan se dotázal zda neřešit opravu – třeba formou placené 

brigády. EFR neodsouhlasila. 

16. Dlažba u vrat – O. Málek sdělil, že s nimi není žádný záměr. 

17. Úklid po svatbách – ERF diskutovala jak zajistit úklid, květiny po obřadě 

O. Jan udělá papír, který předá snoubencům jaké jsou u nás možnosti, kontakty 
a domluvit se.  

18. Křoviňák – vychozený, už má své odpracováno, na strunu by se musel kupovat 
nový komponent za cca 1.000 Kč apod. V roce 2020 ani nefungoval, O. Málek ho 
zprovoznil. ERF schválila koupit nový.                 Zajistí O. Málek 

19. Motorová benzinová pila – stávající elektrická je ve špatném stavu, ERF schválila 
zakoupit novou, benzinovou, aby byl i lepší přístup po zahradě a nemusí být na ni 

revize, u elektrické ano.                                                  Zajistí O. Málek 

20. Dveře u sakristie na hřbitov – o. Jan informoval, že jsou rozbité, prokopnuté – 
požádal H. Vágnerovou o oznámení na městyse. 

21. Podněty členů ERF – H. Vágnerová informovala, že městys zahájil reklamační 
řízení na opravu litinového kříže, na který upozornil o. Jan, dále informovala 

o sdělení z útulku v Lanškrouně, že se u Poutního domu na MH potulují kočky. 
ERF navrhla umístit cedule zákaz vstupu na soukromý pozemek – zajistí J. Moravec 

Jednání bylo zakončeno společnou modlitbou a požehnáním. 

Další jednání ERF se uskuteční v úterý 24. září 2024 od 18 hod. na faře 
Dolní Čermné. 

Pokud bude třeba, budou členové ERF informování e-mailem nebo bude svoláno 
mimořádné jednání.       

 

 

Zapsala:  Ing. Marta Marešová 

Schválili:  P. Mgr Jan Lukeš, farář, předseda ERF a členové ERF 


